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De Praatvogel is het blad voor en door Vogelwijkers en wordt gefinancierd en 
uitgegeven door de Stichting Wijkcomité Vogelwijk. De Praatvogel komt 
viermaal per jaar uit. Auteurs zijn zelf verantwoordelijk voor hun inbreng en 
teksten. De redactie behoudt zich het recht voor om ingezonden kopij in te 
korten of niet te plaatsen. Het Praatvogelarchief samen met de 
auteursrichtlijnen vindt u op onze website: 
http://leiden.vogelwijk.nl 
 
Bijdragen/ingezonden stukken door wijkbewoners worden enorm op prijs 
gesteld. Deze kunnen worden gestuurd naar redactie@vogelwijk.nl. De 
deadline voor het insturen van tekst voor de komende Praatvogel is: 
1 juli 2024 
 
Adverteren? 
Wilt u een advertentie plaatsen? Informatie kun je krijgen bij bij de 
penningmeester van het Wijkcomité: penningmeester@vogelwijk.nl 
 
Redactie Praatvogel   
      redactie@vogelwijk.nl 
Rutger Hagen    rutger.hagen@gmail.com 
Cees Meijer     redacteur@vogelwijk.nl 
Mark Peerdeman    voorzitter@vogelwijk.nl 
Herman van der Kooij   h.v.d.kooij5@kpnplanet.nl 
 
Stichting Wijkcomité Vogelwijk 
Voorzitter:  Mark Peerdeman voorzitter@vogelwijk.nl 
Secretaris:  Joke Ouwehand communicatie@vogelwijk.nl  06-23047555  
Penningmeester: Edward Iemenschot  penningmeester@vogelwijk.nl 06-29536107 
   Marianne Kooijmans activiteiten@vogelwijk.nl  06-42995833 
          
 
Belangrijke contactgegevens 
 Wijkagent Harold Kroep 
 0900-8844  
 harold.kroep@politie.nl 
 Buitengewoon opsporingsambtenaar Leiden Noord, Afdeling Handhaving 

Openbare Ruimte Peter Walen  
www.leiden.nl/melding 
06-52526110  
p.walen@leiden.nl 

 Gemeente Leiden Servicepunt woonomgeving (incl. grofvuil, containers)  
 14071 of www.verbeterdebuurt.nl 
 Vogelnetwerk  
 vogelnetwerk@vogelwijk.nl voor burenhulp 
 Sociaal Wijkteam, voor zorgvragen 
 071-5164904 swtnoord@leiden.nl 
 Vogelwijk Energiezuinig 

energiezuinig@vogelwijk.nl 
www.energiezuinig.vogelwijk.nl 
 

mailto:redactie@vogelwijk.nl
mailto:penningmeester@vogelwijk.nl
mailto:redactie@vogelwijk.nl
mailto:rutger.hagen@gmail.com
mailto:redacteur@vogelwijk.nl
mailto:voorzitter@vogelwijk.nl
mailto:h.v.d.kooij5@kpnplanet.nl
mailto:voorzitter@vogelwijk.nl
mailto:communicatie@vogelwijk.nl
mailto:penningmeester@vogelwijk.nl
mailto:activiteiten@vogelwijk.nl
mailto:harold.kroep@politie.nl
http://www.leiden.nl/melding
mailto:p.walen@leiden.nl
http://www.verbeterdebuurt.nl/
mailto:vogelnetwerk@vogelwijk.nl
mailto:swtnoord@leiden.nl
mailto:energiezuinig@vogelwijk.nl
http://www.energiezuinig.vogelwijk.nl/


3 

 
Illustratie Arie Andeweg   

 

INHOUD 

 
Praatvogel April 2024 
 
 Voorwoord       
 Mededelingen en oproepjes 
 Open Tuinendag ‘24 
 Interview met Kees van den Aarsen 
 De Chaos van Verbetering 
 Renovatie Flanorpad 
 Geluidshinder Vlietuigen 
 Online Raadpleging Oude-Lijn 
 Preventie Meeuwenoverlast ‘24 
 Bio Science Park 40 jaar 
 Hek weg, Stinzenplanten? 
 Plantjes Uitgedeeld 
 Goed Nieuws Speelveld 
 Jaarvergadering Wijkcomité 
 Wist u dat… 
 Agenda 
 Praatvogel Poëzie  



4 

Advertentie

 



5 

Advertentie

 

 



6 

Voorwoord 
 

Dit zal de laatste keer zijn dat je de Praatvogel in deze opmaak leest. De redactie 
van de Praatvogel is namelijk aan het sleutelen met de vormgeving van het blad. De 
redactie zal hier in de komende edities mee experimenteren om te zien of de 
veranderingen ook daadwerkelijk verbeteringen zijn. Zo denken we aan een 
paginaindeling die bestaat uit twee kolommen. Het aantal woorden per regel wordt 
dan iets minder, waardoor de leesbaarheid nog beter wordt. Natuurlijk is het wel 
zaak het karakter van de Praatvogel te behouden, maar we vonden dat bij de 
nieuwe, gemoderniseerde uitstraling van de wijk ook wel een passende 
modernisering van de wijkkrant op zijn plaats is.  

 

Op dinsdagavond 2 april houden we de jaarlijkse vergadering van de Stichting 
Wijkcomité Vogelwijk. Je hebt hiervoor de flyer met uitnodiging in de bus gekregen 
en je bent van harte uitgenodigd om een kijkje te komen nemen. Naast de verplichte 
agendapunten en rapportage hebben we ook twee interessante sprekers weten te 
vinden die zullen spreken over energie en natuur.  

 

Na enkele jaren het secretariaat van het Wijkcomité op zich genomen te hebben, zal 
Michelle wegens drukte het wijkcomité verlaten. Ik wil Michelle ontzettend bedanken 
voor al het harde werk dat ze de laatste jaren gedaan heeft als secretaris, bij het 
wijkfeest, maar zéker ook bij het bedenken en organiseren van de Halloweentocht 
door het Bos van Bosman, iets wat nu al een wijktraditie genoemd mag worden!  

 

Joke zal de rol van secretaris op haar nemen. Dit betekent ook dat we weer op zoek 
zijn naar nieuw bloed in het wijkcomité. Lijkt dat je wat, laat het even horen, dan 
kunnen we kijken hoe we je in kunnen passen.      

 

Ik hoop je te zien op 2 april op de jaarvergadering! 

Mark Peerdeman 

 
voorzitter 
Wijkcomité Vogelwijk 
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Mededelingen en Oproepjes 
 

Kampeerweekend Speeltuin 
 
Noteer alvast in je agenda:  
 
Het 42e Feest- en Kampeerweekend in speeltuin Vogelenwijk vindt dit jaar plaats van 
28 t/m 30 juni!  
 
Op: 28 juni:  
Feest van 15:30 tot 21:00 voor 
leerlingen van groep 3 en 4  
 
Van: zaterdag 29 juni 14:00  
Tot: zondag 30 juni 13:30: 
Kampeerweekend voor groep 5 t/m 8  
 
Thema: Expeditie Vogelwijk  
 
Inschrijvingsdata volgen!  
 
 
Hulp van ouders maar ook 
wijkbewoners is van harte welkom  
 
Bestuur Speeltuin Vogelenwijk 

 

Verslag Wijkwandeling 22 maart 
 
Zaterdag 22 maart werd onder leiding van Koen van Soest die verbonden is aan de KNVV 
(Koninklijke Nederlandse Natuurhistorische Vereniging) door een groep wijkgenoten een 
wandeling gedaan in het Bos van Bosman. Er werd stilgestaan bij de nieuwe beheer- en 
inrichtingsplannen van het park en in het bijzonder werden de aanwezige stinzenplanten 
bekeken die nu het weer voorjaar is hun bloemenpracht weer laten zien. 
 
Met enige regelmaat worden er door betrokken wijkbewoners wandelingen 
georganiseerd. Wilt u ook eens meelopen? Schrijf u dan hier in voor de digitale 
nieuwsbrief: https://leiden.vogelwijk.nl/email-wijkcomite/ 
 
Wijkcomité Vogelwijk 

 
  

https://leiden.vogelwijk.nl/email-wijkcomite/
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Opschoondag 2024 
 
Voor de 3e keer hebben bewoners van Nieuweroord het Bos van Bosman opgeschoond. 
Het resultaat: 6 volle vuilniszakken met zwerfvuil. 
Volgend jaar weer!? 
 

 

 
Annemiek van der Krogt 

 

 
Cartoon van Cees Meijer   
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Open-Tuinendag Vogelwijk ‘24  
Herman van der Kooij 

 
Op zondag 23 juni is er weer een open-tuinendag in de Vogelwijk.  Bewoners 
van de  Vogelwijk en de Raadsherenbuurt worden van harte uitgenodigd om 
een kijkje in onze tuinen te nemen.  De tuinen zijn geopend van 13.30 tot 17.30 
uur.  
 
Hieronder ziet u in welke tuinen u welkom bent. Vanaf begin juni kunt u op de 
website van de Vogelwijk  (http://leiden.vogelwijk.nl) een uitgebreide 
beschrijving van de tuinen zien.   
 
We hopen u in onze tuinen welkom te 
mogen heten.  
 
 
De volgende tuinen zijn geopend:  
 
Rijnsburgerweg 160  
 
Nachtegaallaan 1  
 
Merelstraat 26  
 
IJsvogelhof 13  
 
Leeuwerikstraat 51  
 
Leeuwerikstraat 35  
 
Blauwe Vogelweg 2A  
 
Vinkenstraat 10  
 
Vinkenstraat 8  
 
Vinkenstraat 6 (ingang via achterom 
naast Leeuwerikstraat 2)  
 

 
 
 
 

 
 

http://leiden.vogelwijk.nl/
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Interview met Kees v/d Aarsen 
Cees Meijer 

 
Kees, al jaren de drijvende kracht achter de speeltuin  
 
Niet iedereen weet het, maar Kees van den Aarsen is betrokken bij heel veel 
activiteiten in de Vogelwijk. Sinds jaar en dag is hij secretaris bij de speeltuin, 
bouwt websites, zat in de redactie van de Praatvogel en hij staat bovendien 
iedereen bij die ruzie heeft met z’n computer. Sinds enige tijd is hij ook actief 
bij het ‘Samenspeelproject’, dat de speeltuin meer inclusief moet maken.  
 
 
Kees van den Aarsen 
(1951) en Lidwien wonen 
sinds 1985 bijzonder naar 
hun zin in de Merelstraat. 
Zij hebben drie kinderen en 
zes kleinkinderen. En 
ondanks dat ze de grootste 
achtertuin van de wijk 
hebben, heeft Kees ook nog 
een volkstuin op het 
Zonneveld. Van oorsprong 
is hij Rotterdammer en 
heeft nog steeds de 
mentaliteit die daar bij 
hoort: praktisch en van 
aanpakken weten.  
 
Kees werkte al als biochemisch analist in het toenmalige AZL toen zij nog in 
Rotterdam woonden. Het heen en weer reizen werd hem op enig moment te 
gortig en als hij thuiskwam kon hij nog net zijn kinderen naar bed brengen. Via 
het AZL – dat ging toen nog zo – kregen ze een woning in het Van der Lubbehof, 
een nieuwbouwwijkje tussen de Uiterstegracht en Middelstegracht. Die wijk was 
een sociaal experiment van de gemeente Leiden: er woonden mensen met 
allerlei soorten achtergronden. Kees heeft zo zijn mening over dit experiment. 
In ieder geval gingen zij al na anderhalf jaar op zoek naar een andere woning. 
Die vonden ze in de Vogelwijk. “Ik fietste daar wel eens en vond de wijk mooi 
en rustig. De huizen kostten toen nog zo’n honderdduizend gulden, waar ze nu 
zes ton of meer aan euro’s moeten opbrengen”, zegt Kees.  
 
Langs de deuren bestuur speeltuin werven  
Kees is al heel lang actief in de wijk. Bijvoorbeeld in de redactie van de 
Praatvogel, waarvoor hij jarenlang de vormgeving verzorgde. Dat geldt ook 
voor het eerste jubileumboekje van de wijk, dat in 2010 verscheen.   
 
In 1988 zocht de speeltuin bestuursleden en Francien Merbis ging langs de 
deuren om mensen te werven. De kinderen van Lidwien en Kees deden al mee 
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aan de kampeerweekenden en het leek hem wel wat om in een bestuur iets 
voor de speeltuin te betekenen. Eerst werd hij algemeen bestuurslid, daarna 
penningmeester en sinds 1995 is hij secretaris. Dat bestuur was toen een 
hechte club, die het na de vergaderingen nog wel eens laat kon maken. Nu is 
het wat zakelijker en zijn de vergaderingen keurig om tien uur afgelopen. Er is 
in het bestuur onderling een goede werkverdeling, waarbij Kees vooral de 
praktische kant doet. “Ach, ik woon dichtbij en als er wat is ben ik er zo…”, zegt 
Kees.   
 
Vanaf 1990 tot 2015 was Kees ook actief betrokken bij de kampeerweekenden, 
maar het ‘nachtbraken’ ging hem steeds slechter af naarmate zijn leeftijd 
vorderde en hij is nu alleen nog zijdelings bij de organisatie betrokken.  
 
Samenspeelproject  
Kees is als secretaris nog steeds werkzaam voor de speeltuin en nu ook weer 
bezig met het ‘Samenspeelproject’, waaraan sinds 1 februari 2024 hard wordt 
gewerkt. Er komen verschillende aanpassingen die de speeltuin meer inclusief 
moeten maken, zodat iedereen – met of zonder beperking - kan genieten van 
deze unieke plek in onze wijk. Hiervoor worden vooral de paden verbreed en 
voorzien van een verharding, zodat er ook met een rolstoel overheen kan 
worden gereden. Samen met John van Haasteren heeft hij fondsen 
aangeschreven en ruim € 100.000 voor het project binnengehaald. “Het is mooi 
werk”, zegt Kees, “dat je als gepensioneerde lekker bezighoudt”.   
 
Dat geldt ook voor de website die hij samen met stadshistoricus Cor Smit en 
John van Haasteren voor de Leidse Bond van Speeltuinen maakte over de 
historie van de Leidse speeltuinen. “Daar moeten jullie beslist eens een kijkje 
nemen”: https://speeltuinenleiden.nl/toen-en-nu 
 
Hij doet het allemaal nog met veel plezier en wil het ook blijven doen, maar als 
iemand zich meldt, wil hij het stokje best overdragen.  
 
Wilde al vroeg wat met computers doen  
Na zijn HBS-examen in 1969 wilde Kees al graag wat met computers doen. Dat 
kon toen alleen bij een bank, want die waren in die tijd al met automatisering 
bezig. Daarvoor moest Kees een opleiding volgen op financieel gebied en 
economie, maar dat trok hem helemaal niet. Het werd dus biochemisch analist 
bij het AZL. Toen hij na zijn diensttijd weer bij het AZL terugkwam, is hij daar 
de automatisering ingerold. Hij begon daar met de automatisering van 
laboratoriumprojecten, wat toen echt de toekomst was. In 1988 is hij 
overgestapt naar Eurotransplant, waar hij projecten ging doen die nog meer 
uitdaging boden. Hij reisde heel Europa door om zaken te installeren.  
 
Van zijn expertise wordt heel vaak dankbaar gebruik gemaakt, ook in onze wijk. 
Kees bouwde niet alleen de website over de historie van de Leidse speeltuinen, 
maar ook voor onze eigen speeltuin, het wijkcomité en Vogelwijk Energiezuinig. 
En, er zijn heel wat mensen in de Vogelwijk die Kees vragen bij 
computerproblemen en regelmatig zijn hulp inroepen als ze in de digitale 
krochten dreigen te verdwalen.   
 

https://speeltuinenleiden.nl/toen-en-nu
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De Chaos van Verbetering 
Mark Peerdeman, foto’s Bart Koek 

 
Deze zwart-wit fotoserie van de werkzaamheden in de Roodborststraat is 
gemaakt door Bart Koek. De foto’s tonen de intense momenten van hard werk 
om uit de voor de buitenstaander chaotische situatie langzaam weer een 
prachtige nieuwe straat te laten verrijzen. Het scherpe contrast tussen zwart 
en wit maakt de beelden krachtig en onderstreept de inspanningen van het 
werk in weer en wind.  
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Advertorial 
 

De stichting Vogelwijk Energiezuinig plaatst in iedere editie van de 
Praatvogel een advertorial. Dit is een betaalde advertentie in de vorm van 
een redactioneel artikel. Hiermee hoopt Vogelwijk Energiezuinig alle 
bewoners in de wijk te bereiken. Deze advertentie is mogelijk gemaakt 
dankzij subsidie van de provincie Zuid-Holland. 
 

Wil je meer weten, abonneer je dan op onze digitale nieuwsbrief door een e-mail te sturen naar: 
energiezuinig@vogelwijk.nl. De nieuwsbrief verschijnt circa 6x per jaar. 
Of breng eens een bezoekje aan onze website: https://energiezuinig.vogelwijk.nl. Daarin staat 
meer nieuws, vind je heel veel tips en wetenswaardigheden over de energietransitie in onze wijk 
en over energiebesparende maatregelen die je als bewoner zelf kunt nemen.  
 

Introductie Els de Hullu 

Het kan niemand zijn ontgaan dat de rioolwerkzaamheden 
in onze wijk een enorme klus zijn met dito machines en 
mannen in oranje pakken. Je ziet nu duidelijk hoe diep de 
zandlaag is waarop onze huizen staan; meer dan twee 
meter. Vijf jaar geleden, bij de start van Vogelwijk 
Energiezuinig, leek het logisch dat de rioolvernieuwing 
gepaard zou gaan met het leggen van een warmtenet, 
maar dat wees de gemeente af. Als je nu in de put van het 
riool kijkt, met alle dwarsbuizen en constructies, is mijn 
conclusie dat het onhaalbaar zal zijn om later alsnog 
buizen voor een warmtenet te leggen. De ruimte in de 
bodem is weliswaar ‘gereserveerd’, maar de kans lijkt me klein dat een bedrijf er ooit een 
haalbare business case van kan maken.  

Kortom: we kunnen beter zelf in actie komen als we in de komende tien jaar helemaal van het 
gas af willen of serieus willen minderen. Eén van de opties voor redelijk tot goed geïsoleerde 
huizen is een hybride warmtepomp en die zie je in rap tempo in de wijk verschijnen.  
Een andere aantrekkelijke optie voor echt goed geïsoleerde huizen (oud- en nieuwbouw) is een 
WKO-systeem (Warmte-Koude-Opslag). Een werkgroep is druk bezig om dat uit te zoeken en zij 
nodigen je uit voor een informatieavond daarover op 9 april.  

Op 9 april neem ik afscheid als voorzitter; ik ben trots op wat we bereikt 
hebben met Vogelwijk Energiezuinig, maar had natuurlijk stiekem gehoopt 
op meer. We zijn weliswaar op de goede weg naar een aardgasvrije 
toekomst, maar we zijn er nog lang niet. Voor het voortbestaan van 
Vogelwijk Energiezuinig hebben we nieuwe bestuursleden nodig. En dat niet 
alleen, we zijn ook op zoek naar wijkbewoners die (met elkaar) nieuwe 
activiteiten willen oppakken en actievelingen met goede ideeën. 

Dus: pak de duurzame handschoen op en kom in actie!  

Ik hoop jullie te ontmoeten en hierover verder te praten op 9 april!  

Els de Hullu 

energiezuinig@vogelwijk.nl 

 

mailto:energiezuinig@vogelwijk.nl
https://energiezuinig.vogelwijk.nl/
mailto:energiezuinig@vogelwijk.nl
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Voor wie:  huishoudens met een goed geïsoleerde woning (‘oudbouw en nieuwbouw’) 

Wanneer:  Je bent welkom op 9 april, inloop vanaf 19:30 uur 

Locatie:   het speeltuingebouw  

 
De werkgroep WKO presenteert een informatief programma met verschillende sprekers:  

• 19:30 Inloop koffie/thee 
• 20:00 Welkom 
• 20:10 Toelichting op de WKO-plannen in de wijk en de financieringsmogelijkheden 
• 20:30 Ervaringen Oranjerie Leiden 
• 20:50 Vragen uit de zaal 
• 21:15 Peiling geïnteresseerden en toelichting op de vervolgstappen 
• 21:30 Afsluiting met drankje tot 22:00 

 
Wat is WKO? 
Heel kort samengevat: WKO is een duurzame methode 
om energie in de vorm van warmte of koude op te 
slaan in de bodem of daaraan te onttrekken. 
Al eerder hebben we achtergrondinformatie verstrekt 
over WKO en de werking daarvan. Dit is na te lezen op 
onze website: 
https://energiezuinig.vogelwijk.nl/van-het-gas-af-met-
een-warmte-koude-opslag 
Tijdens de bewonersavond zal hierover meer worden 
verteld. Verder komen aan bod: de kosten, de 

financierings- en subsidiemogelijkheden, de meerwaarde van een WKO.  
 
Waar staan we nu? 
De werkgroep is sinds een jaar aan de slag met het doen van onderzoek naar de mogelijkheden 
van WKO in de Vogelwijk. Er zijn o.a. contacten gelegd met andere initiatieven/projectgroepen. 
Eén daarvan is de Oranjerie, een duurzaam Centraal Wonen project in de Leidse Maredijkbuurt. 
Op 9 april zal een van de initiatiefnemers vertellen welke stappen zij hebben gezet richting een 
WKO-installatie. De Oranjerie is voorloper en heeft een rekenmodel uitgewerkt op basis waarvan 
per huishouden een indicatieve berekening kan worden gemaakt van de kosten en baten over 
een langere periode, waarmee rekening moet worden gehouden bij een overstap naar WKO. 
Wij zetten dit rekenmodel ook in om een inschatting te kunnen maken voor de huizen in de 
Vogelwijk. Geïnteresseerde huishoudens die gegevens over hun energieverbruik met ons hebben 
gedeeld (of dat nog gaan doen), ontvangen een inschatting van de kosten en baten bij een 
eventuele overstap naar een WKO-installatie. Tijdens de bewonersavond komt dit uitgebreid aan 
de orde.  
 
Vogelwijk Energiezuinig krijgt zeer waarschijnlijk toestemming van haar subsidiegever, de 
provincie Zuid-Holland, om een deel van de eerder toegekende subsidie te gebruiken voor dit  
  

UITNODIGING BEWONERSAVOND WARMTE-KOUDE-OPSLAG 9 APRIL 

https://energiezuinig.vogelwijk.nl/van-het-gas-af-met-een-warmte-koude-opslag
https://energiezuinig.vogelwijk.nl/van-het-gas-af-met-een-warmte-koude-opslag
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WKO-project. Het gaat dan om zaken als het technisch vooronderzoek, het maken van een 
bodemplan, juridische aspecten, enzovoorts. 
Hebt u dit nog niet eerder kenbaar gemaakt, maar bent u wel geïnteresseerd, dan is het mogelijk 
om contact op te nemen met de werkgroep via het e-mailadres energiezuinig@vogelwijk.nl. 

We hopen op een grote opkomst!  

Marjolein Kriek, lid werkgroep WKO 

 

STAND VAN ZAKEN ISOLATIEMAATREGELEN – Marcel Terlouw 

Spouwmuren 
De gemeente heeft aangekondigd om per wijk te gaan onderzoeken of en waar er 
vleermuizenkolonies zitten en of spouwmuurisolatie mogelijk is. Dit onderzoek zal een flinke tijd in 
beslag nemen. Wat de mogelijkheden voor de Vogelwijk op dit moment zijn, is niet duidelijk. 
Isolatiebedrijven vullen nog steeds spouwmuren en de gemeente lijkt de rechterlijke uitspraak 
vooralsnog niet te handhaven. Voorzichtigheid is in elk geval geboden om eventueel aanwezige 
vleermuizen niet te verstoren. 
 
Portieken 
De isolatie van de portieken in de oudbouw gaan we zelf ter hand te nemen. We zullen in de 
Roodborststraat een aantal huizen naast elkaar isoleren met E-board, een isolatiemateriaal dat 
eenvoudig is aan te brengen. Dit project gaan we dit voorjaar ter hand nemen.  
 
Roofclix 
De plaatsing van Roofclix stagneert enigszins. Daar is een aantal redenen voor: de belangrijkste 
is, dat er geen installateurs beschikbaar zijn. Daarnaast verblijft de initiatiefnemer voor langere 
tijd in het buitenland. Hopelijk krijgt dit project nog een vervolg. 
Een eerste proefproject is in september vorig jaar gerealiseerd op de dakkapel van Bosuilstraat 1. 
Er is nog geen compleet beeld van de resultaten. 
 
Andere isolatiemogelijkheden 

Om de huizen in de oudbouw (jaren 1925-1990) 
geschikt te maken voor de toekomst, is het 
noodzakelijk dat de gehele ‘schil’ goed geïsoleerd is: 
vloer, muren, glas, dak.  
Niet overal is dit heel even gemakkelijk. Sommige 
kruipruimten zijn te ondiep, niet alle spouwen kunnen 
worden geïsoleerd of zijn aan de smalle kant. Maar 
er kan vaak meer dan we soms denken. Isoleren 
kost geld en inspanning, maar er zijn subsidies om 
de pijn wat te verlichten.  

Het is belangrijk om de isolatie van onze huizen met 
elkaar aan te pakken, samen weten we meer! We 
hoeven niet voor iedere maatregel zelf het wiel uit te 

vinden. Wij roepen mensen op die mee willen denken en doen.  
Kandidaten kunnen zich aanmelden bij: energiezuinig@vogelwijk.nl 

En zo wordt onze Vogelwijk steeds iets duurzamer. 

  

mailto:energiezuinig@vogelwijk.nl
mailto:energiezuinig@vogelwijk.nl
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KOM JIJ VOGELWIJK ENERGIEZUINIG VERSTERKEN?  

 
Steeds meer bewoners merken dat het goed werkt én leuker is om de verduurzaming van je huis 
samen met een aantal buren of wijkgenoten aan te pakken. Dan kun je met elkaar meedenken, 
tips en informatie uitwisselen, elkaar over tegenvallers heen helpen en gebruik maken van 
elkaars (goede en slechte) ervaringen. Zoals bijvoorbeeld bij het kiezen van wat je gaat doen aan 
isolatiemaatregelen, bij het selecteren van leveranciers en bij het aanvragen van vergunningen 
en subsidies. Soms kun je samen korting krijgen. Vogelwijk Energiezuinig heeft al een aantal van 
dit soort collectieve acties met succes afgerond, maar het kunnen er altijd meer worden. Voel jij 
ook iets voor zo’n aanpak en wil je je inzetten voor Vogelwijk Energiezuinig? Meld je dan aan via: 
energiezuinig@vogelwijk.nl 
 

AAN DE SLAG MET NIEUWE ENERGIE? SCHAKEL EEN BUURTINITIATIEF-COACH IN! 

 

Energiek Leiden wil actief meedenken om meer snelheid en 
nieuwe energie te geven aan Vogelwijk Energiezuinig, 
bijvoorbeeld door het beschikbaar stellen van een buurtinitiatief-
coach. Maar Energiek Leiden doet meer. Kijk voor meer 
informatie op: https://www.energiekleiden.nl/ 

 
Je huis verduurzamen en wil je dat samen met andere wijkbewoners aanpakken? Of misschien 
ben je al begonnen met een groepje buurtbewoners om gezamenlijk de energierekening omlaag 
te krijgen? Dan kan een buurtinitiatief-coach helpen bij de concrete uitwerking en realisatie van 
de plannen: hoe betrek je er zo veel mogelijk buren bij, welke maatregelen zijn voor jullie type 
huizen het meest interessant en waar is de meeste (energie)winst te behalen? Een (kosteloze) 
buurtinitiatief-coach is een ervaren procesbegeleider die kan adviseren, samen met jullie een plan 
maakt en een tijdje kan meewerken en meedenken. Heb je goede ideeën en voel je hier wat 
voor? Vraag dan een buurtinitiatief-coach aan of een verkennend gesprek! 
Stuur een mailtje naar: Buurtinitiatieven@EnergiekLeiden.nl. 
 

KORTE NIEUWSFLITSEN 

 
• op 23 maart a.s. is er weer een duurzame-huizen-route. Bewoners van 

verregaand verduurzaamde huizen tonen de maatregelen die zij hebben 
getroffen om hun gasgebruik sterk te verminderen of van het gas af te gaan. 
Zij kunnen veel vertellen over hun keuzes en ervaringen. Meer informatie kun 
je vinden op de website van Energiek Leiden: 

https://www.energiekleiden.nl/leidse-duurzame-huizen-dagen/ 

• Er zijn dit seizoen nog twee inloopspreekuren van de energiecoaches: op zaterdag 23 
maart en zaterdag 6 april van 14:00-15:30 uur, in de speeltuin. Omdat de belangstelling 
dalende is, zijn dit voorlopig de laatste inloopspreekuren. Je kunt nog wel een energiecoach 
boeken via: https://www.energiekleiden.nl/boek-een-energiecoach/  
Voor vragen of meer informatie kun je terecht bij energiezuinig@vogelwijk.nl 
 

mailto:energiezuinig@vogelwijk.nl
https://www.energiekleiden.nl/
mailto:buurtinitiatieven@energiekleiden.nl
https://www.energiekleiden.nl/leidse-duurzame-huizen-dagen/
https://www.energiekleiden.nl/boek-een-energiecoach/
mailto:energiezuinig@vogelwijk.nl
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Renovatie Flanorpad 
Rutger Hagen 

 
Al sinds 1967 wonen er studenten op het Flanorpad in de vier woontorens. Elke 
verdieping van de torens heeft 4 kwadranten en elk kwadrant telt 16 
studentenkamers, gedeelde voorzieningen en een trappenhuis. Inmiddels zijn 
de torens die staan op dezelfde locatie als het oude kasteel Passenpoel 
behoorlijk uitgewoond. De renovatie bestaat onder meer uit de installatie van 
nieuwe gevels, zonnepanelen en aansluiting op stadsverwarming, waardoor de 
energie-efficiëntie van de woningen aanzienlijk verbetert, van energielabel F 
naar label A. Daarnaast worden de keukens en badkamers vernieuwd. Een 
ambitieus project, waarbij de studenten, toren voor toren, tijdelijk elders 
onderdak moeten vinden. Het zal voor de studenten die nog even mogen blijven 
wel af en toe afzien zijn want de werkzaamheden beginnen al om 07:00 ’s-
ochtends.   
 

 
 
Inmiddels is de eerste toren, in elk geval van de buitenkant, klaar. Wat opvalt 
is het mooie metselwerk en de nieuwe raamverdeling. Wellicht heeft de 
architect zich door onze Vogelwijk laten inspireren.  
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Geluidshinder Vliegtuigen 
Cees Meijer 

 
Ondanks dat we in een relatief rustig wijkje wonen - als er tenminste even geen 
graafmachines bezig zijn met de rioleringswerkzaamheden - is het toch van 
belang om de effecten van eventuele geluidshinder in de gaten te houden. Zoals 
iedereen wel eens heeft ervaren, kan geluidshinder erg vervelend zijn, zeker 
als je je even wilt concentreren, rustig wilt slapen of als de kinderen net in slaap 
zijn gevallen en daardoor weer wakker schrikken. Of als je een goed boek aan 
het lezen bent.   
 
Actieplan Geluid in Oegstgeest   
In de gemeente Oegstgeest weten ze dit ook. Dit voorjaar stelt die gemeente 
het vijfjaarlijkse ActiePlan Geluid op. Dit Plan beschrijft de manier waarop de 
gemeente om wil gaan met geluidsoverlast van autoverkeer, treinen, industrie 
en vliegverkeer. Om dit plan in te vullen wil de gemeente graag via de burger 
inzicht krijgen in plekken waar geluidsoverlast ervaren wordt. Onderdeel van 
dit onderzoek is een enquête waarin je aan kunt geven waar je wel, of juist 
geen, hinder of overlast ervaart en wat dit veroorzaakt. Je kunt deze enquête 
online invullen via https://nl.research.net/r/GeluidsbelevingOegstgeest2023 
Het is de bedoeling dat het plan later dit jaar verschijnt.   
 
Vliegverkeer   
In een vorig onderzoek van de gemeente kwam naar voren dat de 
geluidsoverlast door vliegverkeer in Oegstgeest hoog is. We liggen dan ook 
vrijwel recht onder een populaire aanvliegroute van Schiphol.    
 
Stichting Recht op Bescherming tegen Vliegtuighinder   
Naast het Actieplan Geluid in Oegstgeest spant een andere organisatie zich op 
een alternatieve, minder lokale, manier in om de geluidshinder van 
vliegbewegingen te verminderen. De Stichting Recht op Bescherming tegen 
Vliegtuighinder ( www.beschermingtegenvliegtuighinder.nl ) heeft zelfs een 
mensenrechtenzaak tegen de Staat der Nederlanden aangespannen “Wonen in 
een gezonder leefomgeving is een mensenrecht'“. De stichting eist van de staat 
dat deze:    

• De normen voor luchtvaartlawaai van de Wereldgezondheidsorganisatie (WHO) niet 
overschrijdt, althans, subsidiair, die normen zoveel mogelijk worden benaderd, in elk 
geval door nieuwe geluidsruimte daar volledig voor in te zetten.    

• Rekening houdt met rustperioden, (piek)uur-frequentie en piekbelastingen   
• Maxima vaststelt voor luchtvaartlawaai (overdag en ‘s nachts)   
• De omwonenden wettelijke bescherming biedt tegen overschrijding van die maxima.   

 
Deze zaak heeft 30 januari j.l. gediend bij de rechtbank van Den Haag. De 
uitspraak van deze zaak wordt eind maart 2024 verwacht.   
Of je er nu last van hebt of niet, het is goed om te zien dat er flink wat werk 
wordt gedaan door zowel professionals als vrijwilligers om deze problematiek 
te agenderen en indien nodig aan te pakken om de leefomgeving voor iedereen 
acceptabel te houden.    

https://nl.research.net/r/GeluidsbelevingOegstgeest2023
http://www.beschermingtegenvliegtuighinder.nl/
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Online Raadpleging Oude-Lijn 
Len Hazeleger 

 
Met dit bericht wil ik jullie informeren over 
burgerraadpleging Oude Lijn die vanaf 
vandaag start en open staat tot 30 april. De 
raadpleging wordt ook wel een Participatieve 
Waarde Evaluatie (PWE) genoemd. Het is 
een nieuwe participatietool, ontwikkeld door 
de TU Delft, die mensen als het ware op de 
stoel zet van de bestuurder.  Met deze 
nieuwe participatiemethode kan vanaf 
vandaag iedereen meedenken over de 
plannen voor de spoorlijn tussen Leiden en 
Dordrecht (ook wel de Oude Lijn). Net als 
voor Knooppunt Leiden Centraal moeten er 
voor de stationsgebieden van Den Haag Laan 
van Nieuw Oost Indië, Schiedam en 
Dordrecht ook keuzes worden gemaakt. Via de website 
 www.raadplegingoudelijn.nl  kan de online raadpleging worden ingevuld.  
 
De Zuidelijke Randstad groeit de komende jaren fors. Er komen 170.000 
woningen en 85.000 arbeidsplaatsen bij in de steden langs de Oude Lijn zoals 
Leiden, Den Haag, Delft, Schiedam, Rotterdam en Dordrecht. Het is belangrijk 
dat deze nieuwe woon- en werklocaties goed ontsloten worden met het 
openbaar vervoer. Daarom investeren Rijk en Regio 1,6 miljard in de Oude Lijn 
en het ontsluiten van woningbouwlocaties om de Oude Lijn, waaronder 
Knooppunt Leiden Centraal.  
 
De online raadpleging stelt inwoners vragen over de keuzes die kunnen worden 
gemaakt voor de Oude Lijn en de stationsgebieden. Met een 
zogenaamde Participatieve Waarde Evaluatie (PWE) worden de keuzes die de 
overheid moet maken zo goed mogelijk nagebootst. Inwoners krijgen 
verschillende dilemma’s voorgelegd: moeten we nieuwe stations bouwen? De 
frequentie van sprinters verhogen? Of juist de fietsverbindingen naar de 
stations verbeteren? En moeten we in de stationsgebieden vooral ruimte maken 
voor fietsers en voetgangers? Of juist voor groenvoorzieningen? Of voor 
woningen en kantoren?  
 
De uitkomsten van de raadpleging leveren een scherp beeld op van voorkeuren, 
gemeenschappelijke waarden en zorgen van inwoners en worden meegenomen 
in het participatietraject dat in Leiden in januari al is gestart. De raadpleging 
staat open van donderdag 14 maart tot 30 april. De verwachting is dat de eerste 
resultaten voor de zomer openbaar worden gemaakt.  

https://d.docs.live.net/85311a99e66f3469/Bureaublad/Praatvogel/www.raadplegingoudelijn.nl
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Preventie Meeuwenoverlast ‘24 
Herman van der Kooij 

 
Vorig jaar is er dankzij onze actie van de laatste jaren nauwelijks tot geen 
overlast van meeuwen geweest. Dit betekent echter niet dat we op onze 
lauweren kunnen rusten. Ook dit jaar is het weer van belang om de overlast 
door meeuwen tegen te gaan.  
Belangrijkste preventieve maatregel is om meeuwen te verstoren die een nest 
willen bouwen op één van de aantrekkelijke platte daken in de wijk of tussen 
schoorstenen en schuine daken.  
Dit kunnen we bereiken door tussen nu en begin juni regelmatig het dak op te 
gaan. En weer een tweede periode begin juli.  
Om dit uit te voeren is er sinds enkele jaren per straatdeel een contactpersoon 
die of zelf het dak op gaat of ervoor zorgt dat een ander uit dat straatdeel het 
dak op gaat. 
Het is hierbij de bedoeling te voorkomen dat er meeuwen gaan broeden. 
De afgelopen jaren heeft dit duidelijk geleid tot minder overlast van 
schreeuwende en agressieve meeuwen. 
 
Het is belangrijk dat de contactpersonen even langs gaan bij mensen die nieuw 
in hun straatdeel zijn om toestemming te vragen om op hun dak te lopen. En 
dat ze een ‘vervanger’ regelen als ze de komende tijd met vakantie gaan.  
De lijst met contactpersonen wordt hierbij in deze Praatvogel gepubliceerd en 
komt te hangen in het kastje bij de brievenbus aan het begin van de 
Lijsterstraat. Daarnaast komt deze lijst op de website van de Vogelwijk te staan. 
Op dit ogenblik is er een vacature voor de lange Roodborststraat oneven. Theo 
Veld gaat verhuizen en heeft geen plaatsvervanger kunnen vinden. Theo, 
bedankt voor je bijdrage in de afgelopen jaren.  
We hopen dat iemand zich geroepen voelt om Theo’s taak op zich te nemen. 
 
Oproep: houdt a.u.b. elkaars daken in de gaten! Ziet u op op een dak meeuwen, 
wilt u dan de contactpersoon inschakelen? 
Als u andere vragen of opmerkingen heeft, kunt u contact opnemen met 
Herman van der Kooij via het e-mailadres: h.v.d.kooij5@kpnplanet.nl.  
 
Laten we er met elkaar voor zorgen dat onze wijk ook deze zomer leefbaar 
blijft! 
 

Ter informatie: 
- Meeuwen bouwen in april hun nesten en leggen in mei hun eieren, 2-3 stuks 
- Soms hebben ze een ‘tweede leg’ in juli. 
- Ze broeden ongeveer 21 dagen. Tijdens deze broedperiode zijn ze rustig. Als je 

dan niets hoort, is dat niet geruststellend, maar verdacht! 
- Wanneer de kuikens eenmaal geboren zijn, worden de ouders heel waakzaam en 

luidruchtig. 
- Naarmate de kuikens groter worden, worden de ouders steeds agressiever.  
- Meeuwen keren graag naar hun oude nest terug. 
- Bovendien kunnen ze 30 jaar oud worden.  
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Overzicht contactpersonen Meeuwenalert Vogelwijk 2020 
 
Hieronder ziet u een overzicht van de contactpersonen per straat. 
De lange straten liggen vanaf de Rijnsburgerweg de wijk binnenkomend rechts, 
de korte links. Wat de Lijsterstraat en de Nachtegaallaan betreft wordt ook 
geteld vanaf de Rijnsburgerweg. Mocht u dus meeuwenactiviteit signaleren op 
een dak, wilt u dan de contactpersoon of mij even waarschuwen? 
 
Herman van der Kooij 071 5175115 / 06 20463311  Vinkenstraat 6 
 
 
Blauwe Vogelweg   Gosse Jensma   Vinkenstraat 8 
 
Bosuilstraat    Dick de Vos    Bosuilstraat 7  
 
Groene Spechthof   Barend Truijen   Bosuilstraat 5 
 
IJsvogelhof    Leo Gerrese    IJsvogelhof 17 
 
Leeuwerikstraat, lang oneven  Els de Hullu   Leeuwerikstraat 35 
   lang even  Els de Hullu   Leeuwerikstraat 35 

kort oneven  Ellen de Groot   Leeuwerikstraat 1 
kort even  Jaap Mels    Leeuwerikstraat 2 

 
Lijsterstraat,  1ste stuk  Betty Lever   Lijsterstraat 4 

2e stuk even  Jan van Campen   Lijsterstraat 19 
   2e stuk oneven Jan van Campen   Lijsterstraat 19 

3e stuk even  Bob van de Water   Lijsterstraat 32 
3e stuk oneven  Louis Zwager   Lijsterstraat 29 

 
Merelstraat,  lang oneven  Lex Rijkers     Merelstraat 15 

lang even  Lex Rijkers   Merelstraat 15 
   kort oneven   
   kort even  
 
Mezenstraat, nieuw oneven Leo Gerrese    IJsvogelhof 17  

nieuw even  Joep Prein    Bosuilstraat 2 
   oud   Ben Schippers   Mezenstraat 7 
 
Nachtegaallaan,  1ste en 2e stuk Friso van der Meulen  Nachtegaallaan 5 

3e stuk   Freek Bleeker   Nachtegaallaan 12 
 
Roodborststraat, lang oneven   vacant    

lang even  Sven Kruizinga   Roodborststraat 26 
kort oneven  Jan Minjon   Roodborststraat 9  

   kort even  Yavuz Ariyurek   Roodborststraat 4 
 
Vinkenstraat,  oud   Gosse Jensma   Vinkenstraat 8 
   nieuw   Marcel Dénis   Vinkenstraat 9  
 
Mytylschool en     Els de Hullu    Leeuwerikstraat 35 
Revalidatie- 
centrum  
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Bio Science Park: 40 jaar 
Rutger Hagen 

 
Het Leiden Bio Science Park (LBSP) viert deze april alweer zijn veertigjarig 
bestaan en het is een mijlpaal die uitgebreid wordt gevierd. Recente cijfers van 
de gemeente Leiden tonen aan dat het park goed presteert, met een 
bovengemiddelde groei in werkgelegenheid, productie en laat een goede 
synergie zien met andere sectoren waaronder de Leidse universiteit.  
Het LBSP, oorspronkelijk niet meer dan een hoogwaardig bedrijventerrein, is 
geëvolueerd tot een levendig Innovation District. Het omvat niet alleen 
bedrijven, maar ook horeca, faculteiten van Universiteit Leiden, de Hogeschool 
Leiden en een groeiende populatie van bewoners. Inmiddels heeft de Vogelwijk 
nu rond de 3.000 zuiderburen die in het LBSP wonen.  
 
De gemeente Leiden heeft aanzienlijk geïnvesteerd in het LBSP, met subsidies, 
projectbegeleiding en infrastructuurverbeteringen. Deze investeringen van 
bijna 35 miljoen euro heeft nu naar schatting zo’n 92 miljoen opgebracht voor 
de hele Leidse regio.  
 
Nieuwe ontwikkelingen  
Het LBSP is nog lang niet uitontwikkeld. Recentelijk is de bouw gestart van een 
woningcomplex voor internationale promovendi en postdocs als onderdeel van 
de nieuwe wijk Park MORE. Tegen eind 2025 zullen er 206 nieuwe 
huurappartementen beschikbaar zijn. Het nieuwe woningcomplex krijgt een 
groen dak, zonnepanelen en een aansluiting op warmte-koudeopslag.  
 
Naast de woningbouw aan de Leidse kant, wordt ook aan de overzijde van de 
A44 het LBSP doorontwikkeld. In 2027 wil Vattenfall een nieuwe 
energiecentrale gereed hebben. Deze centrale, inclusief 
warmteoverdrachtstation en piek- en back-upinstallatie, zal worden 
aangesloten op het warmtedistributienet in Leiden. De bouw begint dit jaar en 
wordt eerst nog gasgestookt, maar kan in de toekomst eventueel overschakelen 
naar groene waterstof.  
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Hek weg; weg Stinzenplanten? 
Ruud Stam 

 

In de week van 4 maart heeft de gemeente Leiden het hek in het Bos van 
Bosman langs de Blauwe Vogelweg weggehaald. Daar is nu een ril van takken 
aangelegd als afscherming van het Bos. Om deze ril stevigheid te geven zijn de 
oude palen van het hek op zo’n 60 centimeter hoogte afgezaagd en zijn er op 
circa 60 centimeter parallel aan het oude hek palen van kastanjehout in de 
grond geslagen. Tussen de palen zijn takken en stammetjes gelegd om zo de 
ril te vormen.  
 
Een afscherming tussen 
het Bos van Bosman en 
de Blauwe Vogelweg is 
van groot belang voor 
het behoud van de 
unieke stinzenflora in het 
bos. Stinzenplanten zijn 
bijzondere verwilderde 
voorjaarsbloemen die 
van oorsprong bij de 
Friese landhuizen ston-
den en thans een be-
langrijke groep binnen 
de Nederlandse flora uit-
maken. De natuurwaarden in het Bos van Bosman, waaronder ook de 
stinzenflora, zijn de hoogste van alle parken in Leiden. Ook de gemeente heeft 
dit erkend. Het is echter jammer dat de aanleg van de ril niet zonder schade is 
verlopen en dat deze bovendien niet de meest geschikte oplossing is:  

• De gemeente heeft de werkzaamheden in het broedseizoen en in het 
groei- en bloeiseizoen van de stinzenplanten uitgevoerd. Juist in deze 
rand, die door de aanwezigheid van het hek vele tientallen jaren niet 
verstoord is, groeien heel veel verschillende soorten stinzenplanten. Onze 
waarschuwing en ons advies de werkzaamheden in het najaar uit te 
voeren heeft de gemeente naast zich neergelegd met als gevolg dat er 
grote verstoring in deze rand heeft plaatsgevonden.  

• De ril is zo laag dat kinderen hier gemakkelijk overheen kunnen klimmen. 
Dat betekent dat de verstoring nog verder zal gaan toenemen.  

• Een ril blijft maar enkele jaren goed en moet dan iedere keer aangevuld 
worden, waardoor er steeds opnieuw een verstoring optreedt.   

• De situatie is onveilig; de afgezaagde metalen palen zijn scherp. Als 
kinderen naar binnen gaan klimmen, is het niet uitgesloten dat daardoor 
ernstige verwondingen kunnen ontstaan.  

  
Positief is wel dat de gemeente door aanplant van wat prikkende struiken 
probeert te voorkomen dat er te veel inloop ontstaat. Maar het blijft afwachten 
wat het gevolg van deze ingreep in het ons zo waardevolle bos zal zijn.  
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Plantjes Uitgedeeld 
Joke Ouwehand 

 

De rioolvervanging en de herinrichting van de wijk zijn nog in volle gang. Enkele 
straten zijn, na weken opengebroken te zijn, inmiddels klaar. Om de puntjes 
op de i te zetten, worden plantjes aangebracht. Veel bewoners van de Vogelwijk 
hebben een boomspiegel geadopteerd om hun straat fleuriger en groener te 
maken. Alle bewoners van straten waar de werkzaamheden zijn afgerond en 
die een boomspiegel hadden 
geadopteerd, kregen 
vrijdag 22 maart een gratis 
plantenpakket uitgedeeld.  
Ondanks het druilerige weer 
kwamen veel wijkbewoners 
hun plantenpakket ophalen 
bij de speciaal ingerichte 
Samen aan de Slag-kraam 
op de hoek van de 
Merelstraat en de 
Nachtegaallaan. 
 
Het zijn allemaal ecologisch geteelde plantjes, goed voor mens- en natuur en 
ze kunnen tegen een ‘natuurlijk’ stootje. Om deze plantjes een goede start te 
geven, werden de boomspiegels voorzien van nieuwe aarde. Deze aarde is zo 
samengesteld, dat de plantjes lekker kunnen groeien en wortelen.  
 

 
Leeuwerikstraat 

 
Alle deelnemers hebben van groencoach Nick Kooreman een Samen aan de 
Slag-convenant ontvangen, met daarin een paar onderhoudsafspraken.  
Een woord van dank is zeker op zijn plaats voor de aannemer De Vries en de 
gemeente Leiden, die dit mogelijk hebben gemaakt. Wethouder Ashley North 
heeft ijverig meegeholpen met het beplanten van de eerste boomspiegels. 
Volgens de wethouder is dit niet alleen nodig om de wijk groener en 
aantrekkelijker te maken, maar ook klimaatbestendiger. Er komt nog een 
vervolg voor de resterende straten. 
 

Groencoach Nick Kooreman geeft uitleg 

Roodborststraat 
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Goed Nieuws Speelveld 
Joke Ouwehand 

 
Tijdens het uitdelen van de plantjes voor de nieuwe boomspiegels op vrijdag 22 maart, 
had wethouder Ashley North nog een nieuwtje.  
 

Hij vertelde dat de aannemer 
binnenkort het bouwterrein gaat 
inperken, omdat er minder ruimte 
nodig is voor de opslag van 
bouwmaterialen. Dat betekent dat 
er meer ruimte vrijkomt voor de 
kinderen om te spelen.  
 

 
 

 
Het kaartje laat het gehele speelveld zien, met in rood de nieuwe begrenzing van het 
bouwterrein. Omdat er eerst nog gras ingezaaid moet worden, kan het speelveld niet 
meteen in gebruik worden genomen. Meer details zijn te vinden in de Pylon app. 
 

 

https://play.google.com/store/apps/details?id=com.omniom.app&hl=nl&gl=US&pli=1
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Jaarvergadering Wijkcomité 
Wijkcomité 

 
JAARVERGADERING Stichting Wijkcomité Vogelwijk   
   
Wanneer:  dinsdag 2 april 2024  
Locatie:  speeltuingebouw aan de Nachtegaallaan   
     

   
 

Graag nodigen we alle wijkbewoners uit voor de Jaarvergadering van het 
wijkcomité op dinsdag 2 april 2024. We hebben dit keer twee wijkbewoners 
bereid gevonden iets te vertellen over een interessant onderwerp. Maar eerst 
behandelen we de gebruikelijke punten en formele zaken, zoals de Jaarrekening 
2023 en begroting 2024.   
  
Na het plenaire gedeelte, is er gelegenheid om onder het genot van een hapje 
en drankje met wijkgenoten verder te praten.   
  
Agenda  
19:45  Inloop met koffie/thee  
20:00  Welkom door Mark Peerdeman, voorzitter  
20:05  Activiteiten: rapportage 2023 en plannen 2024 door Mark 

Peerdeman, voorzitter  
20:15  Toelichting jaarrekening 2023 en begroting 2024 door Edward 

Iemenschot, penningmeester  
20:30  Presentatie door Marcel Terlouw - energie  
21:00  Presentatie door Ruud Stam - natuur  
21:30  Vragen uit de zaal, afsluiting plenaire gedeelte met aansluitend 

een borrel  
22:00  Einde  
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Wist u dat... 
 de oude klinkers van de Vogelwijkstraten inmiddels zijn hergebruikt voor het 

wandelpad langs de singel? 
 

 klinkers uit klei gebakken straatstenen zijn? 
 

 de naam klinker stamt van het feit dat als men op de baksteen tikt deze 
helder klinkt? 
 

 de klinker vele verschijningsvormen heeft maar in Nederland meestal het 
formaat Waal, Dik of Kei heeft? 

 
 de waaltjes zo heten omdat zij van oudsher werden gebakken in fabrieken 

die klei uit de rivier de Waal gebruikten? 
 

 de naam Flanor van ons welbekende Flanorpad, een karakter uit het boek 
Studententypen van Johannes Kneppelhout uit 1842 is? 

 
 Flanor een 'goede vent' is?  

 
 hij het archetype van een losbandige doch intelligente, zwierige lolbroek met 

een opmerkelijke lust tot spotten en het genieten van schoon vrouwelijk 
gezelschap is? 

 
 Johannes Kneppelhout het pseudoniem Klikspaan gebruikte? 

 
 Klikspaan de naam is van studentenflats in Leiden west? 

 
 sommige buurtbewoners wat moeite hebben met de nieuwe parkeervakken? 

 
 zij de neiging hebben om bij het parkeren af en toe een hoekje van een 

boomspiegel mee te nemen? 
 

 de aannemer in de Merelstraat geen opstaand randje rond de spiegels heeft 
gebruikt? 

 
 zij daarom maar kastanjehouten paaltjes heeft geplaatst? 

 
 dat stinzen een bijzondere groep verwilderende voorjaarsbloemen zijn? 

 
 de naam stins een Fries woord is wat burcht of buitenhuis betekent? 

 
 u ook in uw eigen tuin stinzenplanten kunt aantreffen? 

 
 dit bijvoorbeeld sneeuwklokjes, krokussen, kievitsbloemen en lelietje-van-

dalen zijn? 
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Agenda 

 
 2 april   Jaarvergadering Wijkcomité (20:00) 
 9 april  Informatieavond Energiezuinig (20:00) 
 14 juni  Buitenspeeldag 
 23 juni  Open Tuinendag 
 27-29 juni  Kampeerweekend Speeltuin 
 
 1 juli   Deadline kopij Praatvogel 
 
3e donderdag van elke maand, koffieochtenden van 10:30 – 12:00 van het 
Vogelnetwerk in het Speeltuingebouw: vogelnetwerk@vogelwijk.nl  
 
 

Praatvogel Poëzie 
 
 

Witlofzang 
 

Gestoofd, gestoomd, gebakken, 
gesmoord of puur natuur... 

Het loof waarnaar wij snakken! 
Uit eigen streek! Niet duur! 

 
Al duurt het altijd even: 

je lust het mettertijd 
en slikt - zo is het leven - 

dat beetje bitterheid. 
 
 

© Stijn de Paepe 
De Morgen. Dagvers 

 
 
 
Laatste nieuws van het Wijkcomité ontvangen? 
Wij houden jullie via de digitale nieuwsbrief op de hoogte van belangrijk nieuws, 
wetenswaardigheden, leuke en interessante activiteiten in de wijk.  
Abonneer door je emailadres door te geven aan secretaris@vogelwijk.nl 
Je emailadres wordt alleen voor de digitale nieuwsbrief gebruikt. Je kunt het 
abonnement op ieder moment weer opzeggen. 

 

mailto:vogelnetwerk@vogelwijk.nl
mailto:secretaris@vogelwijk.nl

